

Séance d'Arrondissement MacNider MacNider Borough Council

THURSDAY, APRIL 27, 2023
Ville de Métis-sur-Mer
138 Principale, Métis-sur-Mer, QC, G0J 1S0
Phone: 418-936-3255

NEXT REGULAR SESSIONS

PUBLIC NOTICE is hereby given that the Regular session of the MacNider Borough Council will be held on Monday, **May 1st, 2023**, at 6:30 p.m., at Municipal Office, at 138, rue Principale, Métis-sur-Mer.

AGENDA FOR MAY 1, 2023 - 6:30 PM

1. Opening.
2. Reading and adoption of the agenda.
3. To mandate Aqua Ingénium to prepare the documents for the paving of the MacNider Road;
4. To mandate Goulet & Lebel Architects for the preparation of the preliminary study for the construction of the new municipal garage;
5. To ask the Government of Quebec to intervene with the Government of Canada to guarantee the insurance of heritage buildings at reasonable costs;
6. By-law #23-165 concerning the demolition of buildings on the territory of Métis-sur-Mer;
7. Question period.
8. Adjournment of the meeting

GIVEN AT MÉTIS-SUR-MER, TUESDAY, APRIL 25, 2023

Tracy Sim, President
MacNider Borough

Séance d'Arrondissement MacNider MacNider Borough Council

JEUDI, 27 AVRIL 2023
Ville de Métis-sur-Mer
138, Principale, Métis-sur-Mer, QC, G0J 1S0
Tél.: 418-936-3255

PROCHAINES SÉANCES RÉGULIÈRES

AVIS PUBLIC est par les présentes donné que la séance régulière du conseil de l'arrondissement MacNider sera tenue le **lundi 1^{er} mai 2023**, à compter de 18h30, à l'Hôtel de Ville au 138 rue Principale, Métis-sur-Mer.

ORDRE DU JOUR DU 1^{ER} MAI 2023 – 18H30

1. Ouverture.
2. Lecture et adoption de l'ordre du jour.
3. Mandater Aqua Ingénium pour la préparation des documents pour l'asphaltage de la route MacNider;
4. Mandater Goulet & Lebel Architectes pour la préparation de l'étude d'avant-projet pour la construction du nouveau garage municipal;
5. Demander au Gouvernement du Québec d'intervenir auprès du gouvernement du Canada pour garantir l'assurance de des bâtiments patrimoniaux à coûts raisonnables;
6. Règlement #23-165 relatif à la démolition d'immeuble sur le territoire de Métis-sur-Mer ;
7. Période de questions.
8. Levée de l'assemblée.

DONNÉ À MÉTIS-SUR-MER, CE MARDI 25 AVRIL 2023.

Tracy Sim, Présidente
Arrondissement MacNider